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Abstract (en)
The scaffolding platform has longitudinal spars (11) with a smooth box profile. The extensions (43) of engagement claws (12) made of sheet steel
are inserted into this and are secured therein by means of rivets (46). Cross-connections (16.1, 16.2) located at a distance from the ends are welded
in and provide sufficient room for suspending diagonal bars and/or for forming a climbing aperture and for suspending a ladder. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Gerüstrahmentafel hat Längsholme 11 mit glattem Kastenprofil. In dieses sind die Fortsätze (43) von Einrastklauen (12) aus Stahlblech
eingesteckt und darin mit Nieten (46) gesichert. Im Abstand von den Enden liegende Querverbindungen (16.1. 16.2) sind eingeschweißt und bieten
ausreichend Platz zum Einhängen von Diagonalstäben und/oder zur Bildung einer Durchstiegsöffnung und für das Einhängen einer Leiter.
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